



تمويلك الشخصي بدون رسوم إدارية
Your Personal Financing with No Management Fees

الشروط والأحكام
Terms and Conditions

- This offer is valid from August 11, 2024, to August 16, 2025.
 - This offer is available to both existing and new customers.
 - You must apply using Amlak mobile app by using the promo code (ZERO) to be eligible for this offer.
 - Zero management fees for personal financing are available only through the applications submitted via Amlak mobile app during the campaign period.
 - This offer includes both the Top-up and Micro Personal Finance products.
 - Applications submitted before or after the campaign period will not be eligible for this offer.
 - This offer cannot be combined with any other offer.
 - Amlak International reserves the right to change or cancel this offer at its discretion, or in case of any proven fraud or misuse, without any liability on the company.
 - Amlak terms and conditions apply.
- يسري هذا العرض من 11 أغسطس 2024 حتى 16 أغسطس 2025.
 - هذا العرض متاح لجميع العملاء الحاليين و الجدد.
 - يجب عليك التقديم من خلال تطبيق أملاك واستخدام كود (ZERO) لتكون مؤهلاً لهذا العرض.
 - صفر رسوم إدارية للتمويل الشخصي متاح فقط من خلال الطلبات المقدمة عبر تطبيق أملاك خلال فترة العرض.
 - يشمل هذا العرض منتج التمويل الشخصي الإضافي والتمويل الشخصي الميسر.
 - الطلبات المقدمة قبل أو بعد فترة العرض لن تكون مؤهلة لهذا العرض.
 - لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عرض آخر.
 - يحق لشركة أملاك العالمية تغيير أو إلغاء هذا العرض وفقاً لتقديرها، أو في حال ثبت أي تلاعب أو سوء استخدام له، دون أدنى مسؤولية على الشركة.
 - تطبق الشروط والأحكام بأملاك العالمية.